
Föreningen Ödåkraregionens Framtid   
       

Styrelse-och arbetsmöte    

Tid:     2016-03-01 19.00 -20.30    

Plats:    Scoutlokalen    

Närvarande:        Eva Carlsson Nagy, Eva Zander, Robert Malmsjö, Rolf Pihl, Valto Pedersen,   

Anders Larsson, Leif Magnusson  

   

Anteckningar.      

1. Mötet öppnades av Eva Z  

   

2. Dagordningen fastställs.   

   

3. Tillbakablick på anteckningar från föregående möte.   

   

4. Aktiviteter   

a) Årsmöte 15 mars: Vi träffas senast 18.30 och planerar att vara klara med årsmötet innan fikat. Därefter släpper 

vi på våra gäster från kommunen.  

 

b) Duvestubbedagen 10 april: Sissaloppet kl 11.00, ankrace kl 12.00. Ytterligare ankor är inköpta. Affischer 

kommer att sättas upp. Förtjänsten ska delas lika på Starke Tufves museum, Fleningen Hembyggdsföreningen 

och Örf. 

 

c) Valborgsmässofirande 30 april, ställs in på grund av att ingen kan ta ansvar för bålet. 

 

d) Järnvägen – de boende längs med södra Rälsgatan kommer att träffa Trafikverket i mitten på april, i övrigt 

inget nytt. Vi pratar om vilka frågor vi ska ställa till kommunens representanter som kommer till årsmötet. 

Möjlig väg från Marknadsvägen? Trafiksituationen. Finns någon trafikräkning på antal bilar som går genom 

byn? 

    

5. Medlemsläge och ekonomi – Rolf redovisar läget. 

 

6. Övriga frågor  

Inbjudan till byaföreningar - 5 april är vi inbjudna till Stadsbyggnadsnämnden, Eva Z och Tove 

representerar föreningen. 

Torget – Rolf har fått information att gruset ska bytas ut mot något som ligger bättre. Den orange ställningen 

ska rengöras.  

Träffpunkt – Kommunen ska se över alla träffpunkter och kommer tillbaka till föreningen med ett svar.  

   

 Nästa styrelsemöte efter årsmötet är den 5 april 

 

Vid anteckningarna 

   

Eva Carlsson Nagy   


